
Skövde Idrottshistoriska Sällskap 
 
 
Protokoll fört vid Skövde Idrottshistoriska Sällskaps årsmöte 2024-03-14. 
Plats: Askebergasalen, Kulturfabriken, Skövde 
Närvarande: Ca. 35 personer. 
 
I anslutning till årsmötet startade kvällen med att Sällskapets eminente ordförande Stickan 
Carlsson  intervjuade en av världens bästa handbollsdomare Bo ”Bajto” Johansson. Vi fick en 
mycket intressant redovisning av hans domarkarriär från 1980 – 1995  med många 
upplevelser. Inslaget var mycket uppskattat.   
Stort tack till Stickan och” Bajto” som lät oss få ta del av detta. 

   
Årsmöte 2024. 
§ 1. Öppnande och upprop 
Ordförande Stickan Carlsson hälsade samtliga välkomna och förklarade årsmötet öppnat.  
 
§ 2. Val av ordförande och sekreterare för årsmötet 
Valberedningen (Margareta Wetterberg)) föreslog Stickan Carlsson som ordförande och 
Solveig Sundequist som sekreterare. 
Beslutades enligt valberedningens förslag. 
 
§ 3. Val av två protokolljusterare och rösträknare att jämte ordföranden justera 
protokollet 
Valberedningen föreslog Per-Göran Malm och Bo ” Bajto” Johansson till protokolljusterare 
och tillika rösträknare. 
Beslutades enligt valberedningens förslag. 
 
§ 4. Fråga om stadgeenlig kallelse 
Årsmötet har utlysts 2 veckor före årsmötet enligt stadgar.( Skaraborgs Allehanda 
föreningsnytt, medlemsbrev, e-post med kallelse och föreningens hemsida) 
Beslutades att årsmötet utlysts i stadgeenlig ordning. 
 
§ 5. Fastställande av föredragningslista 
Beslutades att fastställa föredragningslistan i handlingarna. 
 
§ 6. Styrelsens verksamhetsberättelse 
Ordförande Stickan Carlsson presenterade verksamhetsberättelse 2023 och kommenterar 
ett axplock av det som genomförts under året. 
Styrelsen har haft 10 protokollförda styrelsesammanträden. 
Sällskapets medlemsantal var vid årets slut 146 medlemmar. 
Den 25 mars genomfördes Sällskapets årsmöte. Inga Britt Gustafsson och Roger Mohlén 
lämnade styrelsen efter många års arbete. Nils Käck och Bengt Pettersson valdes in som nya 
ordinarie ledamöter och Renate Buchman och Lennart Andersson valdes in som nya 
suppleanter. 



Museet flyttade ut från Billingehus juni 2023 p.g.a. av att ny ägare tog över hotellet. Samtliga 
föremål i museet packades ner och flyttades över till förråd på Billingehov. Kontakter med 
kommunen har löpande pågått under längre tid för att finna lämplig lokal för ett framtida 
museum. Lokal på Billingehov diskuteras och sällskapets målsättning är att allt ska vara klart 
för öppnande den 29 september 2024 då Skövde IHS firar 25 års jubileum. 
Medlemsresa genomfördes under juni till Karlstad. Samarbete med Kulturfabriken har pågått 
under hela året med olika utställningar. Aktiviteter som genomförts är exv. under SM 
veckan, Friskvårdens Dag, lokala Idrottsvetartävlingen, Seniormässa, Idrotts caféer och 
Julmarknad på Hertig Johans Torg. 
 Sällskapets ordförande har medverkat vid ett antal föreningsträffar och berättat om 
”Skövdes Idrottsprofiler från Skövde”.  
Sällskapets webbsida har kontinuerligt uppdaterats av vår eminente webbredaktör Urban 
Brumm. 
Sällskapet deltog vid WIS årsmöte den 11 mars i Vara samt vid WIS sommarmöte på Axevalla 
Hästcentrum. 
Under 2022 beslutade styrelsen för ”Billingens Fritidsområdes Ekonomiska Förening” att 
lägga ned föreningen. Sällskapet erhöll en viss återbetalning 12 200 kr under 2023. I 
anslutning till denna fråga informerade Lennart Lundquist som representerade SK Vitesse en 
intressant bakgrund om föreningens bildande. 
Beslutades 
att godkänna föredragen verksamhetsberättelse. 
 
§ 7. Styrelsens förvaltningsberättelse – årsredovisning/bokslut och styrelsens förslag med 
anledning av resultatet 
Kassör Urban Brumm föredrog och kommenterade den ekonomiska berättelsen. 
Noterades att Sällskapet fått god hjälp i form av bidrag från RF/SISU i samband med 
medlemsresan och lokalhyror vid aktiviteter. 
Administrativa transaktionerna berördes av revisor Mats Nilsson vilket noterades. 
Beslutades 
att godkänna årsredovisning/bokslut och lägga till handlingarna 
 
§ 8.  Revisionsberättelse 
Revisor Mats Nilsson föredrog revisionsberättelsen. Framförde att redovisningen visar på 
god ordning och reda.  
Beslutades 
att godkänna föredragen revisionsberättelse. 
 
§ 9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
Beslutades 
att i överensstämmelse med revisorernas förslag bevilja styrelsen ansvarsfrihet för år 2023. 
 
§ 10. Fastställande av årsavgift 2025 
Styrelsen föreslår oförändrad årsavgift 165 kronor.  
Beslutades 
att årsavgiften blir oförändrad för 2025. 
 
 



§ 11. Styrelsens förslag till verksamhetsplan och budget för innevarande verksamhetsår. 
Ordförande Stickan Carlsson föredrog styrelsens förslag till verksamhetsplan. 
Fokus på verksamhetsplanen är att finna ny lokal för museet. Arbete och kontakt har pågått 
under året med Skövde Kommun och förhoppningsvis finns en lösning inom en snar framtid 
på Billingehov. 
Sällskapet planerar att fortsätta med Idrottscafé, Medlemsresa, Idrottsvetartävling, fortsatt 
informera om -20 Idrottsprofiler från Skövde samt insatser vid Friskvårdens Dag, 
Seniormässa, Julmarknad samt deltagande vid WIS olika aktiviteter. 
Nytt projekt planeras under året om att inventera, sammanställa och dokumentera vilka 
idrottsföreningar som finns eller har funnits i kommunen. 
Webbsidan fortsätter som tidigare. 
Sällskapet fyller 25 år den 29 september 2024 vilket kommer att uppmärksammas med 
förhoppningsvis invigning av ny lokal för muséet.  
  
Kassör Urban Brumm föredrog och kommenterade förslag till budget. Periodens resultat 
visar på ett positivt + 2 675,00 kr. 
Beslutades 
att godkänna förslag till verksamhetsplan och budget. 
 
§ 12. Motioner eller propositioner från styrelsen 
Inga motioner/propositioner att notera. 
 
§ 13. Val av ordförande på ett år. 
Valberedningen föreslår enligt följande: 
Ordförande   Stig Stickan Carlsson omval ett år 
Beslutades 
att välja Stig Carlsson enligt valberedningens förslag. 
 
§ 14. Val av halva antalet ledamöter i styrelse för en tid av två år 
 
Ledamöter:  Lennart Andersson fyllnadsval ett år (tid. suppl.)  

Urban Brumm omval två år 2026  
Mikael Ingsberg omval två år 2026 
Ulrika Westerberg omval två år 2026  
 

Kvarstående ledamöter Bengt  Pettersson vald  2025 

Solveig Sundequist vald 2025 

   

Beslutades 
att välja enligt valberedningens förslag 
 
§ 15. Val av tre styrelsesuppleanter för en tid av ett år 
Valberedningen föreslår enligt följande: 
  Bengt- Arne Johansson omval ett år 2025 
  Renate Buchmann omval ett år 2025 
  Nils-Gösta Käck nyval ett år 2025 (tid. ledam.) 
 



Beslutades 
att välja enligt valberedningens förslag 
 
§ 16. Val av två revisorer och två revisorssuppleanter på ett år 
Revisorer  Håkan Andrén omval ett år 2025 
  Mats Nilsson  omval ett år 2025 
 
Revisorssuppleant Peter Karlsson omval ett år 2025 
  Nils Larsson  nyval ett år 2025 
Revisor Mats Nilsson framför synpunkt för framtiden att även revisorer väljs på ett resp. två 
år. 
Beslutades 
att välja enligt valberedningens förslag 
 
§ 17. Val av valberedning på ett år 
Föreslogs följande personer: 
  Nils Larsson  omval ett år (sammankallande) 
  Margareta Wetterberg omval ett år 
Beslutades 
att välja enligt förslag. 
 
§ 18. Val av ombud till WIS årsmöte 
Beslutades 
att styrelsen utser aktuella representanter. 
 
§ 19. Övriga ärenden 

• Lennart Lundquist, SK Vitesse informerade om klubbens dryga 50 åriga verksamhet 
och överlämnade en kortfattad historik/skrift till Sällskapet. 

 
• Mikael Ingsberg informerade om den kommande medlemsresan som kommer att 

genomföras den 29 maj 2024.  
 
§ 20. Mötets avslutning 
Mötesordförande Stickan Carlsson tackade för förnyat förtroende och ser fram emot ett 
spännande år för Sällskapet.  
Solveig Sundequist framför ett tack till Stickan för ett gott samarbete i styrelsen samt 
uppskattar hans stora engagemang för Sällskapet. 
 
Årsmötet förklaras avslutat. 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Vid protokollet: 
 
 
Solveig Sundequist, sekreterare  Stickan Carlsson, ordförande
      
   
 

 
Protokolljusterare:   Protokolljusterare: 
 
 
……………………………………………………  ………………………………………………… 
Bo ”Bajto” Johansson   Per-Göran Malm 
 
 
Bilagor: Verksamhetsberättelse, förvaltningsberättelse, revisionsberättelse, 
verksamhetsplan, budget och valberedningens förslag. 
 
 
 
    
 
 
 
 
 
 


